

主旨: HKUST Staff Association News (2 Feb 2015) 香港科技大學教職員協會會訊 (2015年2月2日)

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 2/2/2015 18:24

到: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

副本 (CC): <staff-association-news-list@ust.hk>

HKUST Staff Association News - 2 Feb. 2015

Chinese version follows English one (中文版在英文版本之後)

Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association News, we would like to bring to you:

1. Staff Association Lunch Talks Schedule (Spring 2015)
2. Panasonic Pacers Charity Easter Run 2015
3. Appeal for donation for family of deceased alumnus, Mr NG Cheuk Yue

1. Staff Association Lunch Talks Schedule (Spring 2015)

(Wed. 1-2pm)

25 Feb Ison Wong (Registered Physiotherapist) Health Talk -
Joint Health in the Workplace

11 March Winson Yau Health Talk - Relationship of Tai Chi &
health

18 March Steven Kong Leisure Talk - Create your own special
travel
experience

25 March Wayne Yung Martial Art Talk - Body Health with Kung Fu

Details will be announced later.

2. Panasonic Pacers Charity Easter Run 2015:

Shun Hing Electronic Trading Co., Ltd will organise "Panasonic Pacers
Charity Easter Run 2015" on 3 April 2015. We would like to encourage
HKUST
colleagues to participate.

Details (poster and online enrollment) can be found at:

English: <http://www.panasonic.hk/english/pacers2015/index.htm>

Chinese: <http://panasonic.sportsoho.com>

The deadline of application is 14 Feb 2015.

3. Appeal for donation for family of deceased alumnus, Mr NG Cheuk Yue ('2012 BEng (CIVL))

With deep grief and great sadness, our alumnus, NG Cheuk Yue (吳卓諭), 2012 BEng (Civil and Structural Engineering), passed away on 26 January 2015.

Cheuk Yue collapsed while taking part in the 10km run of the Standard Chartered Hong Kong Marathon on 25 January 2015. He was admitted to the intensive care unit of the Eastern Hospital immediately after. However, he has unfortunately passed away on 26 January 2015.

In helping his bereaved family amid sorrow and needs, you are welcome to donate condolence money through the University's bank accounts. All the donations received from staff and alumni through these accounts will be passed to Cheuk Yue's family directly via bank cheque upon the completion of donation campaign on Tuesday, 10 February 2015.

Donation deposited to special bank accounts

Three special accounts have been set up to collect donations from now and the campaign will end on Tuesday, 10 February 2015. Please deposit your donation to one of these accounts. The account name is "The Hong Kong University of Science & Technology" and the account numbers are listed below:

Hang Seng Bank: 361-008071-677
Bank of China: 012-896-1-017333-7
Bank of East Asia: 015-263-10-00009-1

Official receipt for donation of over HK\$100 will be issued within one month. Please state clearly the following on the transaction receipt and send it to Treasury Unit, Finance Office or fax to 2358 2426 for issuing receipt:

- i) "Donation for the family of deceased alumnus NG Cheuk Yue"
- ii) Your full name, address and telephone number

On behalf of Cheuk Yue's family, we would like to thank you for your compassion and generosity. For any enquiries, please call Development and Alumni Office on (852)2358 8499 or email alumni@ust.hk.

Last but not least, we wish everyone a successful Spring semester ahead.

For enquiry, please contact staff@ust.hk

HKUST Staff Association
2 Feb. 2015

科大教職員會會訊

親愛的同事們：

今期香港科技大學教職員協會會訊特此給您帶來以下新信息：

1. 活動預告：2015年春季免費員工和員工家屬午間活動
2. 慈善活動：Panasonic飛達慈善復活跑2015
3. 呼籲捐款予離世校友吳卓諭之家人

-
1. 活動預告：2015年春季免費員工和員工家屬午間活動：
(星期三下午一時至二時)

2月25日 健康講座：工作間的關節健康
3月11日 健康講座：太極與健康
3月18日 閒暇講座：締造你個人的獨特旅行體驗
3月25日 武術講座：功夫與身體健康

詳情稍後公佈

2. Panasonic飛達慈善復活跑2015

信興教育及慈善基金將於2015年4月3日 星期五（公眾假期）主辦 Panasonic飛達慈善復活跑2015，教職員協會鼓勵同事們參加。

詳情（海報和網上報名）見以下網站：

英文：<http://www.panasonic.hk/english/pacers2015/index.htm>

中文：<http://panasonic.sportsoho.com>

截止報名日期：2015年2月14日

3. 呼籲捐款予離世校友吳卓諭之家人

科大校友吳卓諭 (2012年工學士(土木及結構工程學)畢業生))

於2015年在1月25日香港渣打馬拉松比賽10公里賽事中昏倒，送往東區醫院深切治療部急救後，延至1月26日不治。對於卓諭不幸猝逝，我們感到非常難過和痛心。

我們呼籲各位透過大學銀行戶口捐贈帛金予卓諭家人，盡一點心意，在這艱難的時刻為其家人提供援助。所有由職員及校友捐出的帛金將於2015年2月10日(星期二)籌募結束後悉數以支票形式交予卓諭家人。

大學銀行戶口收集捐款

請於2015年2月10日(星期二)或以前將捐款存入以下三個專設的戶口之一，戶口名稱為“**The Hong Kong University of Science & Technology**”，帳號如下：

恆生銀行：361-008071-677

中國銀行：012-896-1-017333-7

東亞銀行：015-263-10-00009-1

捐款達\$100港元或以上者將於一個月內獲發正式收據。請於過帳收據上清楚寫上以下兩項資料，並交予Treasury Unit, Finance Office或傳真至2358 2426，以便開發收據：

1. “捐款予離世校友吳卓諭之家人”
2. 你的全名、聯絡地址及電話

我們謹代表卓諭家人多謝捐款人的慷慨幫助。如有疑問，請致電2358 6158或電郵至 alumni@ust.hk 與大學發展及校友事務處聯絡。

最後，祝大家新學年有一個好的開始。

香港科技大學教職員協會

電郵：staff@ust.hk

2015年2月2日

* This mail was sent to you via Majordomo mailing
list: *
* staff-association-
news-list *

* If you want to unsubscribe from the list, simply access the WWW
page: *

* <https://lists.ust.hk/cgi-bin/itsc/maillinglist/restricted/subscribe.pl> *

*****>